
Dagsorden til Bestyrelsesmøde den 09/12 2024 i Vodskov Kultur & Idrætscenter

Tilstede: Ann, Jørgen, Per, Anja, Helle, Heidi
Afbud:
Referent: Heidi

Mødet d. 4. nov blev aflyst.

1. Økonomi
- er 18 % bedre i forhold til 30. sep 2023
- Vi kigger på nye forsikringer
- Der er kommet en regning for vores vægmaleri

2. Forenings Satser
- Hvis lokalerne bookes til foreningsaktiviteter, bliver det til foreningspris. Hvis

det er til kommercielle aktiviteter, så koster det kommercielle priser.

3. Afståelse af bookede tider
- To fra bestyrelsen tager en snak med gymnastik ang. samarbejdet i hallen.

4. Ønsker fra Gymnastik
- Der er et ønske om at der kommer folie på vinduer i stemningssalen.

Bestyrelse kontakter Lokale og Anlægsfonden om man må sætte en stribe folie
op på vinduerne i stemningssalen samt vinduerne ind til Fitness.

- Der er et ønske om at der indkøbes en ny adapter til anlægget, da der er knas
med lyden i hallen mm. Bestyrelsen har besluttet at hver forening køber deres
egen adapter til anlægget.

5. Loppemarked
- Der var udsolgt af boder og håndbold havde en salgsbod med snacks ude i

forhallen. Der var koldt i hallen pga. dørene bagerste i hallen blev brugt til at
folk kunne få deres ting derind. Der var ikke så mange besøgende denne gang,
så vurderingen er, at der kun bliver loppemarked en gang om året, og det er i
foråret. Vi regner med at det er første lørdag i april.

6. Juletræsfest.
- Det gik super godt. Hr. Skæg var et hit igen i år. Vi gentager succesen igen i

den sidste weekend i november 2025

7. Evt.
- Hvis der ikke er ryddet op og tingene er stillet ordentlig på plads efter endt

træning, så bliver der sendt en regning ud til den forening, det drejer sig om
for oprydning og rengøring. Jan lægger det på VKI’s hjemmeside

- Jan undersøger hvad det vil koste at lave en ny flugtvejsplan til hallen

Næste møde er d. 23. jan. kl. 19.00 i VKI


